
 

CONSILIUL LOCAL UNGURIU 

                     JUDEŢUL BUZĂU  

 

 

PROCES – VERBAL  

Încheiat astăzi , 17.04.2014  

 

 

  Azi , data de mai sus , are loc în sala de şedinţe a primăriei comunei Unguriu, şedinţa ordinară 

a Consiliului Local Unguriu , iniţiată de primarul comunei Unguriu , d-l Tirizică Gheorghiţă , prin dispoziţia 

nr. 41/2014 ,  la care au participat un număr de 11 consilieri locali, primarul şi secretarul comunei Unguriu.  

  Secretarul comunei Unguriu , d-l Marin Adrian Vasile , procedează la prezentarea 

procesului-verbal al şedinţei anterioare  , care este  aprobat cu 11 voturi pentru . 

Preşedintele de şedinţă , d-l Florea Gheorghe , constată că prin adresa nr. 1777 din 

11.04.2014 au fost convocaţi consilierii locali în şedinţa ordinară a Consiliului local Unguriu, odată cu 

convocatorul fiindu-le transmise şi materialele de şedinţă . Constată că sunt întrunite condiţiile legale de 

desfăşurare a şedinţei , declarând deschisă şedinţa de consiliu local şi dă citire ordinii de zi a acesteia, care 

este următoarea : 

 

1.Proiect de hotarare privind alegerea presedintelui de sedinta al Consiliului local Unguriu , pentru o perioada 

de 3 luni . 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a ştatului de funcţii de la nivelul comunei Unguriu, 

judeţul Buzău . 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului comunei Unguriu , aferent anului 

2013. 

4. Proiect de hotărâre privind revocarea H.C.L. Unguriu nr. 8/2014 . 

5.Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentatului Consiliului local Unguriu în cadrul Consiliului de 

administraţie al Şcolii Gimnaziale “Ing. Oprişan Iarca” Unguriu . 

6. Prezentare rapoarte privind starea economică şi socială, respectiv administrarea bunurilor proprietate ale 

comunei Unguriu , judeţul Buzău . 

7 . Diverse . 

Primarul comunei Unguriu solicita suplimentarea ordinii de zi cu proiectul de hotarare privind 

rectificarea bugetului comunei Unguriu , avand in vedere schimbarile ce survin in buget in principal urmare 

semnarii contractului de finantare a proiectului PNDR Masura 322 , “Modernizare infrastructura rutiera in 

comuna Unguriu “, 

 

ordinea de zi  , astfel cum a fost completată ,   este aprobată  cu 11 voturi pentru  din cei 11 consilieri 

locali prezenţi. 

 Preşedintele de şedinţă , d-l Florea Gheorghe, prezintă proiectul aflat la punctul 1 pe ordinea 

de zi a şedinţei .  

 Consilier Sturzoiu Doru  propune ca presedinte de sedinta pe consilier Paul Dragulin .   

 Nemaifiind alte propuneri  ,  se trece la vot , urmare căruia au rezultat 11 voturi pentru , 

proiectul de hotărâre fiind adoptat . 

 

 Prezidiul sedintei este preluat de consilier Dragulin Paul ales presedinte de sedinta . 

 

 Preşedintele de şedinţă , d-l Dragulin Paul, prezintă proiectul aflat la punctul 2 pe ordinea de zi 

a şedinţei .  

 Primarul comunei Unguriu , d-l Tirizică Gheorghiţă , face precizari suplimentare : 

- Urmare adresei Institutiei Prefectului jud. Buzau s-a  suplimentat numarul de posture , de la 21 la 22,  motiv 

pentru care se modifica organigrama si statul de functii , postul nou-infiintat fiind  distribuit la Serviciul de 

apa Unguriu , post contractual care nu se poate ocupa din cauza lipsei de fonduri banesti . Datorita bugetului 



comun al primariei cu scoala , plafonul de salarii este insuficient pentru acoperirea necesarului pentru plata 

salariilor la nivelul primariei comunei Unguriu  si de aceea ,de fiecare data, la sfarsit de an, trebuie efectuate 

rectificari bugetare . 

 Nemaifiind discuţii pe marginea proiectului de hotărâre  , se trece la vot , urmare căruia au 

rezultat 11 voturi pentru , proiectul de hotărâre fiind adoptat . 

 

 Preşedintele de şedinţă , d-l Dragulin Paul , prezintă proiectul aflat la punctul 3 de pe ordinea 

de zi a şedinţei , cu privire la aprobarea contului de executie al bugetului comunei Unguriu pentru anul 2013. 

 Primarul comunei Unguriu  , d-l Tirizică Gheorghiţă , prezinta materialele , precizeaza faptul 

ca  incasarile sunt in jurul a 2,5 miliarde lei vechi anual, cu un grad de incasare de 70% . 

 Nemaifiind discuţii pe marginea proiectului de hotărâre  ,  se trece la vot , urmare căruia au 

rezultat 11 voturi pentru , proiectul de hotărâre fiind adoptat . 

 

 Preşedintele de şedinţă , d-l Dragulin Paul , prezintă proiectul aflat la punctul 4 de pe ordinea 

de zi a şedinţei  .  

 Nemaifiind discuţii pe marginea proiectului de hotărâre  ,  se trece la vot , urmare căruia au 

rezultat 11 voturi pentru , proiectul de hotărâre fiind adoptat . 

 Preşedintele de şedinţă , d-l Dragulin Paul, prezintă proiectul aflat la punctul 5 de pe ordinea 

de zi a şedinţei  . 

 Primarul comunei Unguriu  , d-l Tirizică Gheorghiţă , a sesizat acest aspect si a dorit sa se 

rezolve aceasta problema prin promovarea si adoptarea acestui proiect de hotarare . 

 Nemaifiind discuţii pe marginea proiectului de hotărâre  ,  se trece la vot , urmare căruia au 

rezultat 11 voturi pentru , proiectul de hotărâre fiind adoptat . 

 Preşedintele de şedinţă , d-l Dragulin Paul, prezintă proiectul aflat la punctul 6 de pe ordinea 

de zi a şedinţei . 

 Primarul comunei Unguriu  , d-l Tirizică Gheorghiţă , precizeaza ca a fost semnat contractul 

PNDR Masura 322 “Modernizare infrastructura rutiera in comuna Unguriu “,este vorba de str. Petroliera,  

contract semnat in prezenta d-lui Ministru Daniel Constantin , valoarea totala fiind de  763.075 lei din care 

TVA neeligibil 310.272 lei , suma care se pare ca se va recupera . In plus , se solicita transferul sumei de 

20.000 lei de la investitii drumuri , apa , iluminat la cheltuieli materiale drumuri . 

Consilier Creanga Cornel intreaba ce se va mai face la canalizare ? In ce an incep bransarile ? 

 Primarul comunei Unguriu  , d-l Tirizică Gheorghiţă : Se va face o rectificare in luna mai 

pentru suma de 400.000 lei  pentru canalizare, se va termina partea de retea , partea electrica , bransamente 

pentru statia de epurare , urmand ca urmatorul pas sa fie achizitia statiei de epurare . Spera ca aceasta lucrare 

sa fie finalizata in anul 2015 si deci , de atunci , sa se inceapa sa se faca bransarile . E o problema destul de 

grea cu banii pentru ca anul trecut , desi era un contract ferm incheiat cu Ministerul Dezvoltarii Regionale 

pentru o anumita suma , s-a alocat mai putin ,motiv pentru care sunt la aceasta data arierate pentru plata de 

lucrari efectuate la canalizare . 

 Nemaifiind discuţii pe marginea proiectului de hotărâre  ,  se trece la vot , urmare căruia au 

rezultat 11 voturi pentru , proiectul de hotărâre fiind adoptat . 

  Primarul comunei Unguriu, d-l Tirizică Gheorghiţă , prezinta rapoartele privind starea 

economică şi socială, respectiv administrarea bunurilor proprietate ale comunei Unguriu , judeţul Buzău.  

Face cateva precizari, pe scurt  : 

- s-a incercat inchirierea caminului cultural pentru deschiderea unei activitati benefice pentru comunitate , dar 

nu s-a finalizat , nu s-au gasit oameni calificati desi s-au facut eforturi din partea administratiei publice locale ; 

- conform prevederilor Legii nr. 165 /2013 se face inventarierea terenurilor ; 

- s-a incercat sa se inchirieze terenurile din zona blocurilor de la Ojasca , sunt costuri destul de mari pentru 

efectuarea cartilor funciare ; 

-  sunt perspective de inchiriere a platformei betonate din fata sediului fostei primarii , precum si in spatele 

magazinului alimentar (langa sediul fostei primarii), urmeaza a se face demersurie legale ; 

-nu sunt arierate , este chibzuinta in cheltuirea banului public . 

 

 

 



 Consilier Dragulin Paul pune problema cetateanului Chirita Marian pentru introducerea 

iluminatului public in zona in care locuieste . 

 Primarul comunei Unguriu  , d-l Tirizică Gheorghiţă precizeza faptul ca bugetul este extrem 

de redus ,  nu se poate face tot ce ar trebui poate sa se faca  iar acesta extindere presupune cheltuieli mari , ce 

nu se pot asigura la aceasta data din fondurile publice locale . 

 Consilier Sava Iulian intreba daca este adevarat ca firma de furnizare a gazelor naturale s-a 

deplasat in comuna pentru efectuare studii in legatura cu oportunitatea extinderii retelei . 

 Primarul comunei Unguriu  , d-l Tirizică Gheorghiţă ,  a solicitat efectuarea acestei lucrari , a 

vorbit direct cu directorul SC Premier Energy, societatea ce asigura furnizarea gazelor naturale in comuna , 

cert fiind faptul ca nu se va face investitia decat daca este profitabila . Urmeaza sa se finalizeze aceste calcule 

si sa se ia o decizie in acest sens in perioada urmatoare . A pus in discutie oportunitatea existentei unui mare 

consumator suplimentar fata de ceea ce exista in acest moment, este vorba de posibilitatea infiintarii 

penitenciarului in locatia Unitatilor Militare Unguriu care urmeaza a fi preluate de comuna Unguriu . 

 

La punctul “Diverse”:  
- primarul comunei Unguriu  , d-l Tirizică Gheorghiţă,  întreabă consilierii locali dacă mai sunt probleme de 

discutat . Solicita consilierilor locali sa se implice pe zonele de activitate .Considera ca in privinta curateniei 

comuna Unguriu sta destul de bine . 

 

 

                   Constatându-se că ordinea de zi a şedinţei a fost epuizată, nemaifiind înscrieri la cuvânt , 

preşedintele de şedinţă , d-l consilier  Dragulin Paul  , declară închisă şedinţa consiliului local Unguriu . 

 

 Drept pentru care a fost încheiat acest proces-verbal. 

 

 

 

PREŞEDINTE ,                                          SECRETAR COMUNĂ, 

                    DRAGULIN PAUL                                     MARIN ADRIAN VASILE 


